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Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .§ 5., 13. pontja

szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezet ő
miniszterhez,

„Mennyit fordít valójában a kormány a gyermekvédelemre ?
Mekkora költségvetési támogatást kapnak a gyermekotthonok és a nevelőszülők?

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban jelentős változások kezdődtek meg a hazai gyermekvédelem rendszerében.
Egyik változás a szakellátás átalakítása, aminek célja, hogy minél több gyermek kerüljö n
gyermekotthonok helyett nevelőszülőkhöz. Sajnos a hírek szerint a három éven felüli gyermekek
elenyésző részben kerülnek csak befogadó családokhoz, sokan otthonban kénytelenek feln őni.
Emellett idén januártól összevonták és központosították a gyermekvédelmi alapellátás rendszeré t
is, ami szintén hatással van az ellátórendszerre, és a költségvetési forrásokra is .
Tudjuk, hogy jelentős azon gyermekek száma, akiket elsősorban anyagi okok miatt emelnek ki a
vérszerinti családjából . Még ha a nevelőszülő i rendszer „olcsóbb” is (ha egyáltalán igaz ez a
feltevés), akkor is felmerül, hogy vajon nem érné-e meg jobban az államnak a szociáli s
támogatásokat emelni annak érdekében, hogy a gyermekek a saját családjukban tudjana k
nevelkedni .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Mennyit fordít valójában a kormány a gyermekvédelemre? Miként alakult ez 201 0
óta az egyes években?

• Mekkora költségvetési támogatást kapnak a gyermekotthonok? Miként alakult ez
2010 óta az egyes években?
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• Mekkora költségvetési támogatást kapnak a nevelőszülők? Miként alakult ez 201 0
óta az egyes években ?

• Mekkora költségvetési támogatást igényel egy gyermek szakellátásban tartása, h a

gyermekotthonban van? Miként alakult ez 2010 óta az egyes években?

• Mekkora költségvetési támogatást igényel egy gyermek szakellátásban tartása, h a

nevelőszülőkhöz kerül? Miként alakult ez 2010 óta az egyes években ?

• Mennyit fordít a kormány a rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény évi kétszer i

támogatás finanszírozására? Miként alakult ez 2010 óta az egyes években?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. november 15 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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